

**EXTERNAL AFFAIRS AND
NATIONAL DEFENCE**

15:30.....269 W.B.

Order of the day: Main Estimates 1983-84 under EXTERNAL AFFAIRS: Vote 1—Operating Expenditures

Witnesses: Officials from the Department of External Affairs

**AFFAIRES EXTÉRIEURES ET
DÉFENSE NATIONALE**

15:30.....269 É.O.

Ordre du jour: Budget principal 1983-1984 sous la rubrique AFFAIRES EXTÉRIEURES: crédit 1—Dépenses de fonctionnement

Témoins: Hauts fonctionnaires du ministère des Affaires extérieures

**HEALTH, WELFARE AND
SOCIAL AFFAIRS**

15:30.....112-N

Order of the day: Main Estimates 1983-84: Vote 1 under NATIONAL HEALTH AND WELFARE

Appearing: The Honourable Monique Bégin, Minister of National Health and Welfare

**SANTÉ, BIEN-ÊTRE SOCIAL ET
AFFAIRES SOCIALES**

15:30.....112-N

Ordre du jour: Budget principal 1983-1984: crédit 1 sous la rubrique SANTÉ NATIONALE ET BIEN-ÊTRE SOCIAL

Comparaît: L'honorable Monique Bégin, ministre de la Santé nationale et des affaires sociales

AGRICULTURE

20:00.....371 W.B.

Order of the day: Main Estimates 1983-84: Vote 30—Canadian Grain Commission under AGRICULTURE

Witnesses: Officials from the Canadian Grain Commission

AGRICULTURE

20:00.....371 É.O.

Ordre du jour: Budget principal 1983-1984: crédit 30—Commission canadienne des grains sous la rubrique AGRICULTURE

Témoins: Hauts fonctionnaires de la Commission canadienne des grains

FRIDAY, APRIL 15

**DISABLED AND THE HANDICAPPED
(SPECIAL)**

09:30.....307 W.B.

Order of the day: Order of Reference

Appearing: The Honourable Monique Bégin, Minister of National Health and Welfare

LE VENDREDI 15 AVRIL

**INVALIDES ET LES HANDICAPÉS
(SPÉCIAL)**

09:30.....307 É.O.

Ordre du jour: Ordre de renvoi

Comparaît: L'honorable Monique Bégin, ministre de la Santé nationale et du Bien-être social